



حملة ترويجية لفرصة ربح ذهب مع حصالة "إلى"

1- مدة الحملة :

تمتد الحملة من تاريخ 2025/5/1 و لغاية 2025/5/25.

2- شروط وأحكام الحملة:

- للتأهل للسحب يجب على عملاء "إلى" إنشاء حصالة جديدة بإسم "ذهب" أو "Gold" و يجب إيداع مبلغ 300 د.أ أو أكثر في الحصالة قبل تاريخ 2025/5/15 و الاحتفاظ به حتى تاريخ 2025/5/25.
- اسم حصالة يجب أن يطابق نفس الإسم الذي تم تحديده أعلاه و بنفس طريقة الهماء. و في حال وجود أي اختلاف في حروف هماء إسم الحصالة بالمقارنة بما هو محدد بموجب هذه الشروط والأحكام فإن ذلك سببدي إلى اعتبار العميل غير مؤهل للدخول في السحب.
- كل 50 د.أ في الحالات بإسم "ذهب" أو "Gold" هي فرصة واحدة في السحب.
- في حال أن العميل لديه حصالة بإسم "ذهب" و أخرى بإسم "Gold", سيتم أخذ مجموع مبلغ الحالتين في الاعتبار.
- سيتم اختيار 10 فائزين عشوائياً للفوز بأونصة ذهب 15.5 gms.
- في حال تم السحب على فائز لا تتطبق عليه الشروط سوف يتم إعادة السحب.
- على الفائزين الموافقة على المشاركة في الإعلان عن الحملة من خلال التصوير و نشر أسمائهم.
- موظفي بنك ABC والشركات التابعة غير مؤهلين للمشاركة في هذه المسابقة.



Get a Chance to Win Gold with Hassala

1- Campaign periods:

The campaign starts from 1/05/2025 and ends on 25/05/2025.

2- Campaign Terms & Conditions

- In order to be eligible to enter the draw, customers must create a new Hassala with the name "ذهب" or "Gold" and deposit 300 JOD in it before 15/5/2025 and retain the money until 25/5/2025.
- The Hassala's name must be with the exact spelling of the name as specified herein. Any discrepancies or variations in the spelling of the Hassala name compared to what is stated in these terms and conditions will render the customer ineligible to enter the draw.
- Every 50 JOD maintained above the required minimum amount in the Hassala named "ذهب" or "Gold" is one chance to enter the draw.
- In the case of a customer having two Hassalas named "ذهب" and "Gold", the total of both Hassalas' amount will be taken into consideration.
- 10 winners will be picked randomly to win a gold ounce 15.5 gms.
- If the chosen winner does not meet the terms and conditions, there will be a redraw.
- The winners shall approve and take part in announcements related to the campaign including having his/her picture taken and enclosing their names.
- Bank ABC employees, and employees of the Arab Cooperation Company for Financial Investments ABCI are not eligible to participate in the draw.